
Protokoll styremøte 1-2023 
 
Møtte: Ingerid Lærum Roll-Lund, Atle Opstvedt, Renate Solberg, Marion Hauge og Julie Mari Eikås 
Jenssen (vara) 
 
Ikke møtt: Henry Kristiansen, Vidar Bryn (vara)  
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Torsdag 16.02.23 kl 18.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir: nytt styre bestemmer dato etter generalforsamlingen 
Innkalling til styremøte utenom dersom styret ser det nødvendig. 

 
3. Økonomi 

Styret gjennomgår regnskap. Har fått svar fra revisor med kommentar på et par ting som må 
endres til neste år.  Revisor påpekte en liten feilføring i regnskapet. Forbundssekretær 
kontakter tidligere forbundssekretær for å nøste opp i dette.  
Forbundssekretær ordner elektronisk signering av dokumenter før neste styremøte. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning.  

 
4. Generalforsamling forbund 

 
Styret diskuterer ulike personer som ordstyrer.  

 
Vedtak: forbundssekretær tar kontakt med aktuell kandidat.  

 
 

5. Årsrapport 
Styret gjennomgår årsrapporten og ønsker et par punkter endret. 
 
Vedtak: Forbundssekretær skal gjøre noen små endringer og sender årsrapporten til styret på 

e-post for godkjenning. 

 
 

6. Ponnitrening/fellestrening  
 

Det er kommet inn ønske om å ha med ponnitrening på fellestrening/rutineløpene. Styret 
diskuterer ulike måter dette kan gjennomføres på. 
Styret er positive til dette, men vil ha et møte med ponnigruppen for å finne en måte det kan 
fungere på. 

             
 

Vedtak: Forbundssekretær tar kontakt med ponnigruppen og avtaler et møte. 
 



 
 

 
7. Aktivitetsplan 2023  

 
TIL – START: DNT ønsker at vi bare har en 2 års samling på våren som de andre forbundene. 
De forslår at vi tar det samme dag som for 1 åringene og samme helgen som på Voss. 
Da banen er opptatt 14.mai, skal forbundssekretær høre med DNT om det er mulig å flytte 
det til helgen før, den 7.mai. 

 
 
Fagdag: 02.06.23. Atle Opstvedt tar kontakt med Frode Hamre om han har mulighet til å 
stille på fagdagen. 
 
 
Høstkonferansen: Styret vil flytte denne fra 15-17 september til 13- 15 oktober. 
Forbundssekretær tar kontakt med Agder og Rogaland om dato. 
 
 
Vedtak: Forbundssekretær tar kontakt med DNT om endring av dato på TIL-START og med 
Agder og Rogaland om endring av dato på høstkonferansen. 
 
 

8. Reise til lagene 
Halvparten av lagene har fått besøk og resten av lagene skal få besøk i løpet av første halvår i 
2023.   
 
Vedtak: Styret avventer dette til det nye styret etter GF er på plass. 

 
9. Oppfølgning lagledermøte 
 

Forbundssekretær skal sende e-post til lagene og be de komme med forslag på personer og 
representanter til arbeidsgruppe. Kalle inn til fysisk møte etter GF. 

 
 
 
 

10. Eventuelt 
 

Styret vil at forbundssekretær skal høre med lagene om det er interesse for å leige bokser i 
stallene til trenerene som har ledig, som de kan disponere på fast basis. 
Forbundssekretær skal sende ut e-post og sjekke interessen for dette. 
 

        
Rosetter: Det har kommet inn forslag fra noen lag at de vil skifte farge på rosettene. Det er 
bestilt inn rosetter for en stund framover, men styret skal ta stilling til dette når det skal 
bestilles nye rosetter. 
 
 
Bisettelse Knut Olav: Forbundssekretær bestiller bårebukett fra forbundet til bisettelsen.  
 



 
Mønstringsløp: Styret diskuterer i hvilken grad det går ut over travsporten at 
mønstringsløpene er tatt bort, og ønsker og få til en lokal ordning. 
Det blir sendt et forslag til Bergens Traverbane AS på hvordan en lokal ordning kan 
gjennomføres. 
 
 
 

 
 
 
 

 
Møtet ble hevet kl. 20.15 
 

 
 

Vilde Vevatne Hereid, referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   Atle Opstvedt   Ingerid Lærum Roll-Lund 
 
 
 
 
 
 
 
 
    Renate Solberg      Marion Hauge                    Julie Mari Eikås Jenssen 


